
Prítomní: 

poslanci OZ: 

starostka obce: 
advokát: 
účtovníčka obce: 
iní prítomní: 

verejnosť: 

Program: 

Záp isnic a 

z 11. zasadnutia Obecného zast upiteľstva v Šarovciach 
konaného dňa 28.07.2020 

Ing. Ondrej Balada, Erika Bagócsiová, Rudolf Birdáč, Helena Bystranská, 
Silvia Fiíriová, Eva Kajtárová, Mgr. Katarína Lorinczová 
Magdaléna J ónášová 
Mgr. Peter Nyúl 
JUDr. Margita Bednáriková 
Mgr, Adriana Kovács, Mgr. Bc. Pavol Havran 
František Šuchaň, Ondrej Ganec 
viď priložená prezenčná listina, ako príloha k zápisnici 

1. Zahájenie, návrh programu rokovania OZ v Šarovciach
2. Určenie overovateľov zápisnice
3. Vol'ba návrhovej komisie
4. Kontrola plnenia uznesení
5. Krátka prezentácia projektu ( pána Mgr. Bc. Pavola Havrana) Veterný park v Šarovciach

projektový zámer
6. N Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu záverečného účtu obce na rok 2019

BI Prerokovanie návrhu - záverečného účtu obce na rok 2019
7. VY.iadrenie pána Šuchaňa a pána Ganeca týkajúce sa rekonštrukcie kúrenia vykonanej v budove

obecnej jedálne v roku 2018
8. Prerokovanie výšky nájomného obecnej jedálne pre Restaurant WITCH CLUB s.r.o.
9. Žiadosť o finančnú výpomoc - Birdáčová Eva, bytom Šarovce č. 63, 935 52
1 O. Žiadosť o finančnú výpomoc - Birdáč Karol a Birdáčová Zuzana, bytom Šarovce č. 363 
11. Žiadosť o finančnú výpomoc - Horváth Alexander, bytom Šarovce č. 67, 935 52
12. Žiadosť o finančnú výpomoc - Horváth Ján, bytom Šarovce č. 23, 935 52
13. Žiadosť o povolenie týkajúce sa zabudovania a používania stávkového terminálu ORION

( Pohostinstvo u Demka, Šarovce č. 306, 935 52
14. Interpelácia poslancov
15. Diskusia
16. Záver

K bodu č.1- Zahájenie, návrh programu rokovania OZ v Šarovciach 

Starostka obce privítala prítomných na 11. zasadnutí obecného zastupiteľstva. Prítomní boli 7 poslanci, 
starostka obce skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. Poslankyňa Mgr. K. 
Lorinczová, sa prihlásila o slovo. Dala návrh na zaradenie programového bodu č. 5 v znení: Návrh na 
potvrdenie pozastaveného výkonu uznesení OZ v Šarovciach zo dňa 14.07.2020 a to: uznesenie č. 
10/4/2020, č. 10/5/2020, č. 10/6/2020, č. 10/7/2020, č. 10/9/2020, č. 10/11/2020, č. 10/12/2020. 
Za bodom č. 4, ostatné body programu sa poposúvajú. Následne požiadala starostku obce aby dala 
hlasovať o zmene programu. 



Návrh programu rokovania so zmenou nasledovne: 

Program: 
1. Zahájenie, návrh programu rokovania OZ v Šarovciach

· 2. Určenie overovateľov zápisnice
3. Voľba návrhovej komisie
4. Kontrola plnenia uznesení
5. Návrh na potvrdenie pozastaveného výkonu uznesení OZ v Šarovciach zo dňa 14.07.2020 a to:

uznesenie č. 10/4/2020, 10/5/2020, 10/6/2020, 10/7/2020, 10/9/2020, 10/11/2020, 10/12/2020
6. Krátka prezentácia projektu ( pána Mgr. Bc. Pavola Havrana ) Veterný park v Šarovciach

projektový zámer
7. A/ Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu záverečného účtu obce na rok 2019

BI Prerokovanie návrhu - záverečného účtu obce na rok 2019
8. Vyjadrenie pána Šuchaňa a pána Ganeca týkajúce sa rekonštrukcie kúrenia vykonanej v budove

obecnej jedálne v roku 2018
9. Prerokovanie výšky nájomného obecnej jedálne pre Restaurant WITCH CLUB s.r.o.
10. Žiadosť o finančnú výpomoc-Birdáčová Eva, bytom Šarovce č. 63, 935 52
11. Žiadosť o finančnú výpomoc - Birdáč Karol a Birdáčová Zuzana, bytom Šarovce č. 363
12. Žiadosť o finančnú výpomoc - Horváth Alexander, bytom Šarovce č. 67,935 52
13. Žiadosť o finančnú výpomoc -Horváth Ján, bytom Šarovce č. 23, 935 52
14. Žiadosť o povolenie týkajúce sa zabudovania a používania stávkového terminálu ORION

( Pohostinstvo u Demka, Šarovce č. 306, 935 52
15. Interpelácia poslancov
16. Diskusia
17. Záver

Starostka obce o tomto návrhu dala hlasovať. 

Návrh na uznesenie č. 11/1/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Šarovciach, schvaľuje Program rokovania 11. zasadnutia obecného 
zastupiteľstva s navrhovanou zmenou. 

hlasovanie - za: 7 proti: O zdržal sa: O 

K bodu č. 2 - Určenie overovateľov zápisnice 

Starostka obce určila za zapisovateťku z poslancov S. Furiovú, za overovateľov zápisnice Ing. O. 
Bakulu a R. Birdáča. 

Návrh na uznesenie č. 11/2/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Šarovciach 
berie na vedomie overovateľov zápisnice Ing. O. Bakulu a R. Birdáča, a zapisovateťku poslankyňu S. 
Furiovú. 

hlasovanie - za: 7 proti: O zdržal sa: O 

K bodu č. 3 - Voľba návrhovej komisie 

Starostka obce dala návrh na zloženie návrhovej komisie v nasledovnom zložení: Erika Bagócsiová 
a Helena Bystranská. 



O slovo sa prihlásil poslanec Ing. O. Baktila a dal nasledovný návrh na zloženie návrhovej komisie: 
Mgr. K. Lorinczová, Erika Bagócsiová a Eva Kajtárová. 
Poslankyňa S. Fíiriová, konštatovala, že ona nie je zamestnankyňa obecného úradu, prečo má písať 
zápisnicu. Odpovedala pani starostka: funkcia zapisovateľky je života ohrozujúca, tak sa rozhodla, že 
určí niekoho z poslancov. 
Starostka dala hlasovať o návrhu Ing. O. Bakulu. 

Návrh na uznesenie č. 11/3/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Šarovciach 
volí návrhovú komisiu v zložení: Mgr. K. Lorinczová, Erika Bagócsiová a Eva Kajtárová. 

hlasovanie - za: 7 proti: O zdržal sa: O 

K bodu č. 4 - Kontrola plnenia uznesení 

Kontrolu plnenia uznesení z 1 O. zasadnutia OZ predniesla starostka obce. 
( Tvorí prílohu k zápisnici ) 

Mgr. Adriana Kovács predniesla kontrolu plnenia uznesení z 9. zasadnutia OZ z dôvodu, že na 
minulom zasadnutí OZ dňa 14.07.2020 táto nebola vykonaná, nakoľko zapisovateľka JUDr. M. 
Bednáriková mala dovolenku, a kontrola plnenia uznesenia bola hlavnou kontrolórkou odoslaná na jej 
e mail. 
Mgr. A. Kovács vyzvala jednu z overovateliek zápisnice z 9. zasadnutia menovite pani E. Kajtárovú, 
ktorá bola pozvaná na obecný úrad, za účelom podpísania zápisnice, aby sa k nej vY.iadrila. 
Mgr. A. Kovács pokračovala v kontrole plnenia uznesení, zámery boli zverejnené a na minulom 
zasadnutí schválené. Ďalej hovorila, že zo zasadnutí OZ sa majú vyhotovovať zvukové záznamy. 
Opakovane vyzvala pani Kajtárovú, aby sa vY.iadrila k zápisnici z 9. zasadnutia OZ. Pani Kajtárová 
povedala, že ona si chcela zápisnicu zobrať domov, aby ju kľudne mohla pozrieť, ale to jej nebolo 
umožnené. Z jej strany niečo doplnila. Mgr. A. Kovács, povedala, že bola na úrade dosť dlho. Pani 
Kajtárová povedala, že áno, bola na úrade od 9 do 12 hod., zapisovateľka JUDr. M. Bednáriková 
doplnila, že prítomná bola pri tom aj starostka. Pani Kajtárová povedala, áno podpísala som a iné 
nemám čo dodať. 
Advokát Mgr. P. Nyúl mal pripomienku, ohľadne zápisnice, konkrétne uznesenia predaja majetku, že 
ak sa uznesenie ponechá v takom znení ako je, pri prevode v katastri môže nastať problém, nakoľko 
v uznesení nie je zadefinovaný osobitný zreteľ. Povedal, že uznesenie je potrebné opraviť. 
Ďalej sa vyjadril k uzneseniu zámeru prenájmu majetku obce, v uvedenom je potrebné zjednotiť 
textovú časť. V uzneseniach je potrebné doplniť termín, k akému dátumu sa uzatvoria zmluvy, 
zadefinovať časové obdobie prenájmu, zohľadnenie výmeny okien ... 
Taktiež uviedol, že našiel aj iné chyby v zápisnici, ale k tým sa asi vY.iadria aj iní v diskusii. 
Mgr. A. Kovács, povedala, že hovorila so zapisovateľkou, a nie je tam zachytené to, že sa vY.iadrila, že 
plán hlavnej kontrolórky nepredloží, z dôvodu, že sa vzdala funkcie HK. 

Starostka obce dala hlasovať. 
Kto je za? 
Mgr. K. Lorinczová sa ozvala: berieme na vedomie ... 
Starostka obce: kto je za? kto je proti? zdžal sa niekto? 

hlasovanie - za: 2 ( H. Bystranská, R. Birdáč ) proti: O zdržal sa: O nehlasovali: 5 ( Mgr. K. 
Lorinczová, Erika Bagócsiová , Eva Kajtárová, Ing. O. Bakula, S. Fíiriová ) 



K bodu č. 5 - Návrh na potvrdenie pozastaveného výkonu uznesení OZ v Šarovciach zo dňa 
14.07.2020 a to: uznesenie č. 10/4/2020, 10/5/2020, 10/6/2020, 10/7/2020, 10/9/2020, 10/11/2020, 
10/12/2020 

Mgr. K. Lärinczová, poslankyňa poverená OZ predložila Návrh na potvrdenie pozastaveného výkonu 
uznesení OZ v Šarovciach zo dňa 14.07.2020 a to: uznesenie č. 10/4/2020, 10/5/2020, 10/6/2020, 
10/7/2020, 10/9/2020, 10/11/2020, 10/12/2020. 

Prečítala Dôvodová správa: 

Z webovej stránky obce Šarovce sme zistili, že starostka obce§ 13 ods. 6 zákona č. 369/1990 Z. z. 
o obecnom zriadení pozastavila výkon uznesení Obecného zastupiteľstva v Šarovciach č. 10/4/2020,
10/5/2020, 10/6/2020, 10/7/2020, 10/SA/2020, 10/9/2020, 10/10/2020, 10/11/2020, 10/12/2020, 10/15-
1/2020 zo dňa 14.7.2020. Nakoľko ako uvádza, domnieva sa, že tieto odporujú zákonu, alebo sú pre
obec zjavne nevýhodné.

Podotýkam, že čo presne znamenajú slovné termíny „domnievať sa" a „zjavná nevýhodnosť pre 
obec" zákon neupravuje a pripúšťa tak široký (a niekedy žiaľbohu aj účelový) výklad. 

Síce zákon neukladá starostke povinnosť odôvodniť svoje právo pozastavenia výkonu uznesení OZ, 
avšak bolo by seriózne aby pani starostka pre obyvateľov obce i pre poslancov vysvetlila svoje 
rozhodnutie. 

Text materiálu: Podľa § 13 ods. 8 zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení, ak bol výkon 
uznesenia obecného zastupiteľstva pozastavený, môže obecné zastupiteľstvo toto uznesenie 
trojpätinovou väčšinou hlasov všetkých poslancov potvrdiť. Výkon takto potvrdeného uznesenia 
starostka už pozastaviť nemôže. 

Následne poslankyňa Mgr. K. Lärinczová, prečítala postupne návrh na uzneseme, a požiadala 
starostku obce aby dala hlasovať o jednotlivých uzneseniach. 

Návrh na uznesenie č. ll/5A/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Šarovciach v zmysle§ 13ods. 8 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
v znení neskorších predpisov 

potvrdzuje platnosť a účinnosť 

uznesenia Obecného zastupiteľstva v Šarovciach č. 10/4/2020 zo dňa 14.07.2020, ktorého výkon bol 
starostkou obce pozastavený. 

hlasovanie - za: 5 proti: 1 ( R. Birdáč) zdržal sa: 1 ( H Bystranská) 



Návrh na uznesenie č. 11/5B/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Šarovciach v zmysle § 13ods. 8 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
v znení neskorších predpisov 

potvrdzuje platnosť a účinnosť 

uznesenia Obecného zastupiteľstva v Šarovciach č. 10/5/2020 zo dňa 14.07.2020, ktorého výkon bol 
starostkou obce pozastavený. 

hlasovanie - za: 5 proti: 1 ( R. Birdáč) zdržal sa: 1 ( H Bystranská) 

Návrh na uznesenie č. 11/SC/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Šarovciach v zmysle § 13ods. 8 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
v znení neskorších predpisov 

potvrdzuje platnosť a účinnosť 

uznesenia Obecného zastupiteľstva v Šarovciach č. 10/6/2020 zo dňa 14.07.2020, ktorého výkon bol 
starostkou obce pozastavený. 

hlasovanie - za: 5 proti: 1 ( R. Birdáč) zdržal sa: 1 ( H Bystranská) 

Návrh na uznesenie č. 11/5D/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Šarovciach v zmysle § 13ods. 8 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
v znení neskorších predpisov 

potvrdzuje platnosť a účinnosť 

uznesenia Obecného zastupiteľstva v Šarovciach č. 10/7/2020 zo dňa 14.07.2020, ktorého výkon bol 
starostkou obce pozastavený. 

hlasovanie - za: 5 proti: 1 ( R. Birdáč) zdržal sa: 1 ( H. Bystranská) 

Návrh na uznesenie č. 11/SE/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Šarovciach v zmysle § 13ods. 8 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
v znení neskorších predpisov 

potvrdzuje platnosť a účinnosť 

uznesenia Obecného zastupiteľstva v Šarovciach č. 10/9/2020 zo dňa 14.07.2020, ktorého výkon bol 
starostkou obce pozastavený. 

hlasovanie - za: 5 proti: 1 ( R. Birdáč) zdržal sa: 1 ( H. Bystranská) 



Návrh na uznesenie č. 11/SF/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Šarovciach v zmysle § l 3ods. 8 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
v znení neskorších predpisov 

potvrdzuje platnosť a účinnosť 

uznesenia Obecného zastupiteľstva v Šarovciach č. 10/11/2020 zo dňa 14.07.2020, ktorého výkon bol 
starostkou obce pozastavený. 

hlasovanie - za: 5 proti: 1 ( R. Birdáč) zdržal sa: 1 ( H. Bystranská) 

Návrh na uznesenie č. ll/SG/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Šarovciach v zmysle § l 3ods. 8 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
v znení neskorších predpisov 

potvrdzuje platnosť a účinnosť 

uznesenia Obecného zastupiteľstva v Šarovciach č. 10/12/2020 zo dňa 14.07.2020, ktorého výkon bol 
starostkou obce pozastavený. 

hlasovanie - za: 5 proti: 1 ( R. Birdáč) zdržal sa: 1 ( H. Bystranská) 

Počas čítania jednotlivých návrhov na uznesenie, prítomní občania rušili rokovanie OZ svoJ1m1 
slovnými útokmi. Aj napriek upozorneniu prítomných občanov, poslankyňou Mgr. K. Lorinczovou, 
aby dali vážnosť rokovaniu OZ, pokračovalo rokovanie za rušivých momentov, osočovania poslancov. 
Po prečítaní uznesení poslankyňa Mgr. K. Lorinczová, poďakovala starostke. 
Poslanec R. Birdáč, povedal, že poslanci menia program čo pani starostka vypracovala. Pani E. 
Kajtárová opakovala, že poslanci zaradili jeden programový bod. Mgr. K. Lorinczová, vysvetlila, že sa 
pokračuje podľa schváleného programu. 
( Písomný materiál je prílohou k zápisnici) 

K bodu č. 6 - Krátka prezentácia projektu ( pána Mgr. Bc. Pavola Havrana ) Veterný park 
v Šarovciach projektový zámer 

Starostka obce, odovzdala slovo Mgr. Pavlovi Havranovi. Menovaný predniesol prezentáciu projektu 
veterného parku. 
V krátkosti predstavil firmu, technický koncept, zdôvodnenie lokality, schematickú mapu územia 
s potenciálom umiestnenia 6 ks veterných elektrární, technické údaje a schému zariadenia. Prvotnou 
úlohou je oslovenie obce, ktorá s daným projektom musí súhlasiť, a následne projektový zámer musí 
byť odsúhlasený obecným zastupiteľstvom. Zazneli otázky aké výhody z uvedeného vyplývajú pre 
obec, občanov? Obec bude mať výhodu v prenájme pozemku a jednorazového príspevku za každý 
stožiar, občanom neplynú žiadne výhody. Ing. O. Bakula, mal dotaz: na likvidáciu stožiaru, jeho častí, 
životnosť? čo na to životné prostredie - recyklácia? Najstaršia elektráreň má 20 rokov ... Ročný 
monitoring, ak by sa tam vyskytol nejaký chránený živočích, vták. .. museli by prijať opatrenia. 
Mgr. K. Lorinczová, dala tri otázky: lokalita?, tu už odpoveď dostala, hlučnosť? či to nebude občanov 
rušiť, - áno sú hlučné, nad rámec finančného daru, či môžu nejakým spôsobom profitovať občania 
a obec, čo sa týka elektrickej energie? - to už bolo tiež zodpovedané. 

( Projektový zámer priložený k zápisnici ) 



Potom dala návrh na uznesenie a starostka dala hlasovať. 

Návrh na uznesenie č. 11/6/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Šarovciach po prerokovaní Krátkej prezentácie projektu - Veterný park 
Šarovce, berie na vedomie prezentáciu projektu - Veterný park Šarovce. 

hlasovanie - za: 7 proti: O zdržal sa: O 

K bodu č. 7 - AJ Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu záverečného účtu obce 
na rok 2019 

Odborné stanovisko predniesla Mgr. A. Kovács. Záverečný účet obce bol zverejnený, termín 
zverejnenia bol dodržaný podľa zákona. Poslanci uvedený materiál obdržali na začiatku rokovania OZ. 
Poukázala na chyby v záverečnom účte obce za rok 2019, ktoré opravila. S uvedenými opravami 
oboznámila poslancov. 
( Odborné stanovisko HK je prílohou k zápisnici ) 

Hlavná kontrolórka dala návrh na uznesenie a starostka obce dala hlasovať. 

Návrh na uznesenie č. ll/7A/2020 

Obecné zastupiteľstvo po vypočutí stanoviska hlavnej kontrolórky obce Šarovce k návrhu záverečného 
účtu obce Šarovce za rok 2019 berie na vedomie 
odborné stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu záverečnému účtu za rok 2019. 

hlasovanie - za: 7 proti: O zdržal sa: O 

B/ Prerokovanie návrhu - záverečného účtu obce na rok 2019 

Návrh na uznesenie č. 11/7B/2020 
Obecné zastupiteľstvo 

A) prerokovalo predložený návrh záverečného účtu obce za rok 2019
B) schvaľuje záverečný účet obce a celoročné hospodárenie obce Šarovce za rok 2019 s

výrokom „ bez výhrad"
C) schvaľuje prebytok rozpočtu v sume 17 .131, 70 EUR zistený podľa ustanovenia § 1 O ods. 3

písm. a) a b) zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o
zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov

D) schvaľuje previesť prebytok hospodárenia obce za rok 2019 vo výške 5.127,96 EUR na
tvorbu rezervného fondu obce Šarovce.

hlasovanie - za: 7 proti: O zdržal sa: O 

( Návrh záverečného účtu obce za rok 2019 je prílohou k zápisnici ) 



Poslankyňa Mgr. K. L6rinczová, poďakovala Mgr. A. Kovács, za vypracované odborné stanovisko. 
Mgr. A. Kovács sa poďakovala za spoluprácu, zaželala ešte príjemné rokovanie a opustila rokovaciu 
miestnosť. 

K bodu č. 8 - Vyjadrenie pána Šuchaňa a pána Ganeca týkajúce sa rekonštrukcie kúrenia 
vykonanej v budove obecnej jedálne v roku 2018 

Pani starostka informovala prítomných, že poslanci na minulom zasadnutí mali požiadavku, aby sa 
ohľadne rekonštrukcie kúrenia v roku 2018 vY.iadrili p. F. Šuchaň a p. O. Ganec, ktorí rekonštrukciu -
výmenu kotla robili. Pán Šuchaň povedal: pýtajte sa čo chcete vedieť. Pán Ganec dodal: mali by tu byť 
aj oni - prevádzkovatelia. Ing. O. Bakula, informoval, že po namontovaní nového kotla sa zvýšil odber 
plynu, čo sa prejavilo na nedoplatku na faktúre. Pri použití teplej vody, museli aj kúriť, nakoľko to 
nevedeli odstaviť. 
F. Šuchaň - nemuseli kúriť, keď nechceš aby radiátor kúril, zastavíš na ňom ventil. Na kotli mali
namontovaný jeden ventil, ktorý keď vypli nemuseli kúriť. Oni boli ľahostajní vY.isť von a prepnúť ho,
za to ja nemôžem. Poslanec R. Birdáč dodal, že oni sú nespokojní s tým, že majú veľkú spotrebu.
F. Šuchaň, povedal na začiatku vedúca nemala toľko spotrebičov, teraz koľko majú plynových
spotrebičov? O. Ganec, reagoval: ja som im bez projektovej dokumentácie namontoval aspoň„ 4 varné
dosky ". Obidvaja spolu konštatovali, že sa tam celý deň varí. Vymenil sa kotol, na radiátoroch sa
vymenili ventily. Kotol spustil do prevádzky servisák.
Ing. O. Bakula, došlo k výmene radiátorov, nových ventilov, kotol sa musel opravovať?
F. Šuchaň, my sme vymenili kotol, namontovali ventil, chceli sme vymeniť veľké rúry, vedúca
nedovolila, toto spravme takto.
Ďalšie vysvetľovanie zo strany F. Šuchaňa a O. Ganeca bolo nezrozumiteľné, nakoľko nastala hlasná
diskusia medzi občanmi, kde hlavným rečníkom bol Š. Jónáš, ktorému nebolo udelené žiadne slovo,
ako aj ostatným prítomným hlasno diskutujúcim občanom.
Poslanec Ing. O. Bakula, mal poznámku, že prečo keď kotol zapájal servisák, nie je záruka. Pán F.
Šuchaň poznamenal, že to nie je pravda. Pokračovala voľná hlasná diskusia občanov. F. Šuchaň
povedal, že ventily boli vymenené na všetkých radiátoroch, keď som bol teraz pozrieť, boli tieto
ventily povyhadzované.

Starostka obce dala návrh na uznesenie a hlasovať. 

Návrh na uznesenie č. 11/8/2020 

Obecné zastupiteľstvo 
A) berie na vedomie ústne vY.iadrenie pána F. Šuchaňa a pána O. Ganeca, týkajúce sa vykonanej

rekonštrukcie kúrenia v budove obecnej jedálne v roku 2018
B) konštatuje, že k objasneniu celej situácie ohľadne kúrenia budovy obecnej jedálne, je potrebné

ešte vyjadrenie servisného pracovníka pána Kóšu, ktorý uviedol kotol do prevádzky v roku
2018, ďalej vY.iadrenie konateľky Restaurant Witch Club, pani A. Porubskej, ako aj terajšieho
zhotoviteľa diela Ing. J. Leštáka, z firmy Tezar Levice

hlasovanie - za: 7 proti: O zdržal sa: O

Pokračovala opäť hlasná diskusia. Slovo si vzala starostka, ktorá povedala, že boli vymenené okná, 
toto bolo oznámené aj na obec, ale ďalej postavili prístrešky, detské ihrisko bez toho, aby uvedené 
nahlásili na obecný úrad, áno zveľaďujú to, ale bez súhlasu obecného úradu. Na základe uvedeného 
starostka obce, dala návrh na prerokovanie výšky nájomného a tým pristúpila k bodu č. 9, 



k bodu č. 9 - Prerokovanie výšky nájomného obecnej jedálne pre Restaurant WITCH CLUB 
s.r.o.

Ďalej povedala, že tento rok obec zaplatila za rekonštrukciu obecnej jedálne 12.580 Eur. Občania 
znova hlasno diskutovali, naďalej bez toho, aby im bolo udelené slovo, a tým neustále rušili priebeh 
rokovania OZ. 
Zo strany občana bol dotaz: pani starostka robte niečo so psami. Pokračovala pani starostka, ak si oni 
dovolia platiť 750 Eur v Želiezovciach, lebo tam majú prenajatý priestor, u nás je to suma 250 Eur. 
Poslanec Ing. O. Bakula, navrhol, že keď budú všetky dokumenty týkajúce sa obecnej jedálne 
pripravené, tak sa vrátime k tomuto bodu. Starostka obce povedala, že či uvedená záležitosť bola 
prerokovaná v zastupiteľstve, lebo nič nenašla. A opäť hlasná diskusia, vykrikovanie. Kto im dal 
súhlas. ( Š. Jónáš, A. Jónáš, M. Balážová, E. Tóth, J. Horváth, F. Horváth) 
... Peniaze nám utekajú, v Službách robia ženy, nemajú respirátory .... 
Poslanec Ing. O. Bakula, opätovne navrhol, že keď budú všetky dokumenty týkajúce sa obecnej 
jedálne pripravené, tak sa k tomuto bodu vrátime a prejednáme ho. 
Poslanec R. Birdáč, v jazyku maďarskom povedal, nech Silvia zaznamená do zápisnice, kto dal do 
prenájmu obecnú jedáleň? 
Ing. O. Bakula, dal návrh na uznesenie a starostka dala hlasovať. 

Návrh na uznesenie č. 11/9/2020 
Obecné zastupiteľstvo 

A) berie na vedomie pripomienky starostky obce k prerokovaniu výšky nájomného obecnej
jedálne pre Restaurant Witch Club Šarovce

B) konštatuje, že zo strany obecného úradu nebola pripravená k danému bodu žiadna dôvodová
správa

C) odporúča obecnému úradu pripraviť podkladové materiály ohľadom prenájmu obecnej
jedálne

hlasovanie - za: 7 proti: O zdržal sa: O 

k bodu č. 10 , 11, 12, 13 - Žiadosti o finančnú výpomoc 

K uvedenému bodu prečítala starostka obce žiadosti o finančnú výpomoc: Eva Birdáčová, Šarovce 
č. 63. Reagoval poslanec Ing. O. Bakula, je to pekné, ale pýtam sa podľa čoho dávame finančnú 
výpomoc. Zareagoval aj advokát Mgr. P. Nýul, zákon o rozpočtových pravidlách nedáva možnosť 
poskytnúť finančnú výpomoc fyzickým osobám. 
Nastala rozprava medzi občanmi o poskytovaní sociálnych výpomocí. Poslanec R. Birdáč, hovoril, že 
treba pomôcť žiadateľom, keď si dajú žiadosť a uvedenú dôvod, že sú v akej situácii, tak sociálny 
výbor to má prerokovať. M. Balážová, bez udelenia slova hovorila, moja dcéra musela ísť do inej 
obce, starostka jej tam dala dom, tam sa dá pomôcť, tu sa nedá, vy nič nedovolíte ... Naša obec nemá 
nič. Starostka obce povedala máme tu ešte tri takéto žiadosti: pán Ján Horváth, Šarovce č. 23-žiada 
o pomoc za účelom opravy rodinného domu, z dôvodu že prišli o dom na dražbe, teraz by išli do iného
domu, ale potrebujú ho zrekonštruovať. Zrekonštruovali by jednu izbu. Ozval sa Ján Horváth, ja
nepotrebujem peniaze, ja potrebujem materiál. Poslanec R. Birdáč poznamenal, nedávajme grant ale
pôžičku. Advokát Mgr. P. Nýul povedal, obec nemôže poskytnúť pôžičku. Poslanec R. Birdáč
povedal, že prepíšu žiadosti, obec je povinná podľa zákona pomôcť občanom ...
Znova voľná diskusia .... 



Advokát navrhol starostke obce, aby podané žiadosti boli preformulované. Starostka obce povedala, 
dohodnime sa, že žiadosti budú preformulované. Znova nastala vrava ... 
Poslankyňa Mgr. K. Lorinczová, podala vysvetlenie zo strany poslancov OZ, čo sa týka žiadostí 
občanov obce. 
Podotýkam, že obec má prijaté a účinné VZN o poskytovaní sociálnej pomoci a návratnej finančnej 
výpomoci občanom v hmotnej núdzi, starobným a invalidným dôchodcom. Toto VZN umožňuje dať 
občanom raz ročne návratnú finančnú výpomoc vo výške 35 Eur a 170 Eur. K žiadosti je potrebné 
dokladovať podkladové materiály, ktoré preskúma sociálna komisia. Nie že nechceme, ale musíme 
dodržiavať zákony, ako to potvrdil aj pán advokát. 
A zase hlasná, nezrozumiteľná, voľná diskusia občanov ohľadne obecnej jedálne- kuchyne .... 
Advokát konštatoval, že nebolo nič doložené k žiadostiam, žiadne materiály ... Poslanec R. Birdáč, 
napíšu sa tak žiadosti, aby dostali občania peniaze. Opätovne vrava .... ohľadne výpomoci .... Starostka 
obce povedala, že keby čakala na odsúhlasenie poslancov, tak niektorí občania doteraz nemajú 
elektriku. A moji ľudia to splatili .... Znova slovné útoky zo strany občanov .... ( Š. Jónáš, A. Jónáš) 
Poslankyňa Mgr. K. Lorinczová, pán advokát môžeme alebo nemôžeme? V takomto znení nemôžeme. 
Znova vrava občanov, voľná, hlasná diskusia ..... . 
Po neutíchajúcej vrave, starostka obce povedala, že dáva hlasovať. Nato poslanci Ing. O. Bakula 
a Mgr. K. Lorinczová, konštatovali, že návratná finančná výpomoc sa poskytuje podľa platných VZN. 
Starostka obce povedala, že žiadosti sa preformulujú aby boli v súlade so zákonom. 

Návrh na uznesenie č. 11/10, 11, 12, 13/2020 
Obecné zastupiteľstvo 
odkladá prerokovanie žiadostí o finančnej výpomoci na najbližšie zasadnutie OZ s pripomienkou na 
návrh Mgr. P. Nýula, preformulovanie žiadostí, a na návrh poslancov poskytovanie finančnej 
výpomoci podľa platných VZN z roku 2009 a 2016 

hlasovanie - za: 6 proti: 1 (E. Kajtárová) zdržal sa: O 

k bodu č. 14- žiadosť o povolenie, týkajúce sa zabudovania a používania stávkového terminálu 
Orion ( Pohostinstvo u Demka, Šarovce č. 306, 935 52 ) 

Starostka obce prečítala poslancom žiadosť. Po prečítaní dodala, že z dávnejšej doby tu má podobnú 
žiadosť od Roba Szaba, ktorý do dnešného dňa nedostal odpoveď. 

Návrh na uznesenie č. 11/14/2020 - Orion 
Obecné zastupiteľstvo 

A) prerokovalo žiadosť o povolenie, týkajúce sa zabudovania a používania stávkového terminálu
Orion ( Pohostinstvo u Demka, Šarovce č. 306, 935 52 ) 

B) schvaľuje zabudovanie a používanie stávkového terminálu Orion v Pohostinstve u Demka,
Šarovce č. 306

hlasovanie - za: 7 proti: O zdržal sa: O 



Návrh na uznesenie č. 11/14/2020 - ST 

Obecné zastupiteľstvo 
A) prerokovalo žiadosť o zriadenie stávkového terminálu prijatú dňa 03.12.2020

RPS-INDUSTRIAL, s.r.o., v zastúpení konateľom spoločnosti Ing. Róbert Szabó
B) udeľuje súhlasné stanovisko na zriadenie stávkového terminálu

hlasovanie - za: 7 proti: O zdržal sa: O 

Starostka obce pokračovala, teraz tu máme ešte dve žiadosti o kúpu obecného majetku, poprosím G, 
Bednárikovú aby ich prečítala a dodala, tam máte celý projekt, pán Tátos to včera doniesol. 
Starostka obce dala hlasovať, kto je za, aby pánovi Ľudovítovi Tátosovi bol predaný pozemok. 

Nakoľko starostka obce na začiatku zasadnutia nepožiadala o doplnenie programu o programové body 
odpredaja majetku, uznesenia boli formálne prijaté v dole uvedených dvoch uzneseniach v bode 14 -
PP 434 a 14 - PP 435. Z toho vyplýva, že návrh na zverejnenie odpredaja pozemkov s osobitným 
zreteľom je potrebné zo strany obecného úradu predložiť na najbližšie zasadnutie OZ, aby uznesenia 
boli akceptovateľné pre katastrálny odbor. 

Návrh na uznesenie č. 11/14/2020-PP 434 

Obecné zastupiteľstvo 
A) prerokovalo žiadosť o kúpu obecného majetku pre Ľudovíta Tátosa, bytom Šarovce č. 119
B) schvaľuje odpredaj obecného majetku pre Ľudovíta Tátosa, za účelom plánovanej výstavby

rodinného domu

hlasovanie - za: 7 proti: O zdržal sa: O 

Návrh na uznesenie č. 11/14/2020-PP 435 

Obecné zastupiteľstvo 
A) prerokovalo žiadosť o kúpu obecného majetku pre Lukáša Tátosa, bytom Šarovce č. 119
B) schvaľuje odpredaj obecného majetku pre Lukáša Tátosa, za účelom plánovanej výstavby

rodinného domu

hlasovanie - za: 7 proti: O zdržal sa: O 

k bodu č. 15 - Interpelácia poslancov 

Do interpelácie poslancov - neboli žiadne príspevky 

k bodu č. 16-Diskusia 

Starostka obce povedala, mám tu jedno oznámenie pre poslancov, za svojho zástupcu určujem pána 
Rudolfa Birdáča. 



Advokát Mgr. P. Nýul - na starostku obce bolo podozrenie zo spáchania precmu zneuz1vanie
právomoci verejného činiteľa. Odbor kriminálnej polície to prešetril, záver celého vyšetrovanie je, že 
nebola naplnená skutková podstata trestného činu zneužívanie právomoci verejného činiteľa a ani 
žiadneho iného trestného činu. A tým nie je dôvod na začatie trestného stíhania. 

Kto bol oznamovateľ to neviem. Na pokyn pána Š. Jonáša, advokát začal čítať časť Uznesenia, kde je 
spomínaný práve manžel pani starostky Š. Jónáš. Nastala hlasná vrava medzi Š. Jónášom, A. Jónášom, 
M. Balážovou, E. Tóthom, kedy okrem iného odzneli aj tieto slová: A. Jónáš- aj my máme konexie na
polícii, povedali nám kto dal trestné oznámenie na pani starostku, M. Balážová - sú aj peniaze, sedela 
by za nič ... za Tabačekovej, Tmíkovej prečo tu nebol krik? .... slovné útoky na poslancov ... 
Poslanec R. Birdáč, sa zaoberal s osobou pánom Bagócsim, kedy vykonával funkciu obecného 
policajta .... niekto berie peniaze a nerobí svoju funkciu, pani riaditeľka školy sa môže vyjadriť - môže 
u Vás brať plat a nevykonávať funkciu? Dáte mu plat? Pani Zuzana Líšková sa opýtala - Ja sa mám za
školu vyjadriť? Nie nedám mu plat. Pokračoval poslanec R. Birdáč niekto dostane 900 Eur? Zuzana 
Líšková, ja za svoj rezort som sa vyjadrila. Pán Bagócsi dostane 900 Eur odkiaľ máte informácie? 
Pozor to je ochrana osobných údajov, len starostka vie platy zamestnancov . ... A plat starostky môžeme 
vedieť? Iný nie?? ... Z.Líšková a Mgr. K. Lorinczová - funkcia starostky je verejná funkcia. 
Opätovne hlasitá vrava .. . slovné útoky a osočovanie na skupinu poslancov ( vykrikovanie bolo
v jazyku národnostnej menšiny) 

K bodu č.16- Záver 

Starostka obce poďakovala za účasť. 

Zapísala: Silvia Fiíriová 

Overovatelia: Ing. Ondrej Bakula 

Rudolf Birdáč 

V Šarovciach, dňa 06.08.2020 
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��Q-v-fv Magďaléna Jónášová

starostka obce 




